
Rada ÚMČ Brno-Líšeň

Zápis z jednání Komise dopravy 
č. 3/2022

ze dne 21. března 2022

Přítomní členové:
Pavel Mokrý, Vladimír Benda, Ing. Oldřich Peprla, Mgr. Adam Kučerovský

Hosté:
Ivan Kús -  pozemní komunikace ÚMČ Brno-Líšeň

Program:
-  zahájení Komise dopravy
-  projednání bodů předložených členy Komise dopravy a ÚMČ Brno-Líšeň
-  diskuze

Předseda Komise dopravy RMC Brno-Líšeň konstatuje, že v 17.15 hodin jsou přítomni čtyři členové komise. 
Komise je  usnášeníschopná a její jednání může začít.

Předseda Komise dopravy RMČ na úvod jednání uvedl, že se na vlastní kůži coby řidič 
autobusu přesvědčil o funkčnosti dopravního značení v ulici Ondráčkova, kde jsou kvůli 
bezpečnosti instalovány značky na snížení rychlosti na 30 km/hod. Ty podle něj platí ale jen 
pár metrů, jelikož jsou umístěny před křižovatkou. Ve směru .do Mariánského údolí tedy 
dopravní značení pozbývají takto umístěné značky smyslu i účelu. Ivan Kůs z ÚMČ Brno-Líšeň 
uvedl, že umístění dopravního značení schválila Policie ČR, opravovat se tedy nebude.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Vladimír Benda upozornil Komisi dopravy RMČ na nové vraky v oblasti Líšně s tím, že některé 
vraky zmizely.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Adam Kučerovský apeloval na téměř neviditelné přechody a obnovu VDZ. Ta se dělá hned po 
zimě, takže i v Líšni se obnovy VDZ jistě brzy dočkáme.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla, který se kvůli pracovní neschopnosti jednání Komise dopravy RMČ nezúčastnil, 
zaslal e-mail, v němž upozornil na neoprávněné zábory parkovacích míst v ulici Fučíkova, kde 
lidé nechávají na parkovacím místě popelnice.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla upozornil také na značku na konci ulice Bačovského, která je otočena do 
nesprávné polohy (viz. foto v příloze)

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Ivan Kůs z ÚMČ Brno-Líšeň informoval členy Komise dopravy RMČ, že počátkem dubna 
začne rekonstrukce ulice Jedovnické od Vinohradské křižovatky až po Velkou Klajdovku.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ



V čase 18.00 hodin ukončil předseda Komise dopravy RMČ březnovou schůzi s tím, že se další jednání uskuteční 
v pondělí 25. dubna 2022, a to již  v tradičním termínu od 17.00 hodin.

Zapsal Pavel Mokrý 
Ověřil Vladimír Benda
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